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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Mevr. Marije de Groot-Haen, voorzitter en mevrouw Vivian Brouwers (CDA) 
en de heren Harry van de Ven (Lijst Riel-Goirle), Arno de Laat (SP), Peter 
Koeleman (SP), Mark van den Hout (Pro Actief Goirle), Corné de Rooij (CDA), 
Johan Swaans (VVD), Ad van Beurden (VVD), Antoon van Baal (PvdA), 
Luciën van de  Sanden (PvdA),  Cees Pelkmans (Lijst Riel-Goirle). 
Wethouders Guus van der Put en Theo van der Heijden 
Ambtelijke bijstand: Hans van de Bank bij agendapunt 2, Mathijs Vromans bij 
agendapunt 3, Frans Beurskens bij agendapunt 5  

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Toon Bogers (Pro Actief Goirle), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-ruimte/2014/19-
november/19:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. Bij agendapunt 5 Raadsvoorstel bestemmingsplan Kompaan en De Bocht 
hebben zich insprekers gemeld, daarom zal dat agendapunt als eerste worden behandeld. 
  
2. Raadsvoorstel Wegenbeleidsplan 2014-2023   
 
Standpunten fracties: 
PvdA Wil inzicht in de kosten na 2021. 
SP Gaat akkoord met optie 2. Vraagt of de integrale aanpak (werk met werk) behouden blijft. 
Pro Actief Goirle Mist bij optie 2 inzicht in het extra risico dat gaat ontstaan als het groot onderhoud aan de 

elementverhardingen wordt getemporiseerd. Stelt een combinatie voor van optie 1 en 2. 
Geeft aan dat de weerstandscapaciteit bij dekking uit de AWR marginaal daalt.  

VVD Vindt het jammer dat er geen financieel overzicht vanaf 2020 en verder bij zit. Is geen  
voorstander van geld voor het Wegenbeleidsplan uit de AWR halen omdat rekening wordt 
gehouden met mogelijke tegenvallers uit de transities. Kiest voor optie 2.  

Lijst Riel-Goirle Vraagt wat de keuze die nu wordt gemaakt betekent voor de kwaliteit van de wegen. Wil 
graag een doorkijk naar 2020 en verder. Vraagt zich af of 5 jaar lang een beroep doen op 
de AWR incidenteel te noemen is.  

CDA Is positief over het raadsvoorstel, het is toekomstgericht. CDA kiest voor optie 2. Vraagt 
of de integrale aanpak behouden blijft. Vindt dat de kwaliteit van de onverharde en 
halfverharde  wegen mag worden verbeterd, ook gelet op de recreatie in het buitengebied.  

 
Wethouder Theo van der Heijden vanaf 2020 kan nog geen betrouwbare financieel overzicht worden gemaakt, 
slechts prognoses. Integrale aanpak behouden. De kwaliteit van onverharde en halfverharde wegen handhaven, 
want er zijn weinig klachten.  
Ambtelijke bijstand de heer Hans van de Bank: evalueren in 2018 en dan de raming actualiseren. 
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Afspraken en toezeggingen: 
Pro Actief Goirle wil dat het extra financieel risico dat gaat ontstaan als groot onderhoud aan de 
elementverhardingen wordt getemporiseerd inzichtelijk wordt gemaakt.  
Wethouder Theo van der Heijden zegt toe dit financieel risico inzichtelijk te maken bij de begroting. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel verbreed gemeentelijk rioleringsplan 
 
Standpunten fracties: 
CDA Heeft moeite met de extra fte voor het rioleringsplan. Voorheen was ½ fte beschikbaar, 

toen 2 ½ fte en nu is 3 ½ fte nodig. Vindt de onderbouwing voor de uitbreiding te mager en 
stelt voor de huidige 2 ½ fte te handhaven, eventueel aangevuld met extra uren die op 
andere programma's over zijn.   

Lijst Riel-Goirle Heeft een aantal vragen over onder meer de normatieve aanpak, de investeringen die 
komen te vervallen en de kosten ten opzichte van andere gemeenten. Vraagt of voor een 
uitbreiding van de formatie de intergemeentelijke samenwerking een oplossing kan bieden. 

VVD Steunt het CDA en LRG ten aanzien van de extra fte. VVD vraagt of de uren die op andere 
programma's over zijn ingezet kunnen worden voor het vGRP. Verzoekt het college om geen 
kredieten te voteren die toch niet opgaan.  

Pro Actief Goirle Vraagt waarom voor 6 punten in het voorstel 2 besluiten nodig zijn. Doet de suggestie om 
voor een verordening een apart raadsvoorstel met raadsbesluit te maken. Bij de vorige 
commissievergadering was er ook al verwarring over 2 besluiten bij 1 raadsvoorstel. PAG 
mist de ambitie om de riolering zo energetisch mogelijk te laten functioneren.  

SP Sluit zich aan bij Pro Actief Goirle voor wat betreft het aspect duurzaamheid en vraagt  
aandacht voor onder meer de opvang van hemelwater en hergebruik van water. 

PvdA Vindt €110.000,- voor een formatieplaats veel en vraagt of we de kosten voor een 
formatieplaats altijd op deze manier duiden. Laat de afweging tot uitbreiding van formatie 
over aan het college.   

 
Ambtelijk ondersteuning: Mathijs Vromans geeft een toelichting op de taken en de normatieve aanpak.  
 
Wethouder Guus van der Put: het vGRP is ambitieus. Een extra fte is nodig voor groot cyclisch onderhoud en 
communicatie. Twee besluiten oogt raar, maar eerst besluiten we over het tariefplan, dan pas over de tarieven.  
Afspraken en toezegging: Zegt toe geen usance te maken van meerdere besluiten bij 1 raadsvoorstel.  
 
Advies van de commissie: Het voorstel kan als B -stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
4. Raadsvoorstel renovatie tennisbanen TV Riel  
 
Standpunten fracties: 
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Lijst Riel-Goirle Vraagt of de afspraken tussen TV Riel en de gemeente Goirle zijn vastgelegd in een 

overeenkomst. Is zeer gelukkig met de overeenstemming.  
VVD Geeft een compliment aan het college. Wil in de overeenkomst vastleggen dat wat we nu 

doen eens en nooit meer is.  
SP Vraagt waar de 6e tennisbaan wordt aangelegd. 
PvdA Is blij met de overeenkomst en het einde van deze slepende kwestie. Hoopt dat TV Riel in 

staat is om de investering van de 6e baan terug te betalen.  
 
Wethouder Theo van der Heijden:  de overeenkomst wordt notarieel vastgelegd.  
Advies van de commissie:  Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
De heer Smulders, voormalig voorzitter van TV Riel, dankt de commissie hartelijk voor haar medewerking.  
 
5. Raadsvoorstel vaststellen bestemmingsplan Kompaan en de Bocht 
 
De heer Schraven maakt gebruik van het spreekrecht. Zijn bijdrage wordt als bijlage 1 toegevoegd aan het 
verslag.  
 
Mevrouw van Eijk-Fransen en de heer Scheijven maken gebruik van het spreekrecht. Hun bijdrage wordt als 
bijlage 2 toegevoegd aan het verslag. 
 
Standpunten fracties: 
PvdA Vraagt naar de conclusie van het eindverslag van de inspraakprocedure omdat het 

eindverslag niet beschikbaar was. Is blij met de bijdrage van Stichting Kompaan en De 
Bocht (hierna: Kompaan) en Frans Beurskens. Vindt de bestemmingsplanwijzigingen 
marginaal. PvdA heeft grote waardering voor alle inzet die Kompaan heeft verricht. 

SP Is benieuwd naar de reactie van de wethouder met betrekking tot de eerdere communicatie 
en gedane toezeggingen. Vindt dat veiligheid bij Kompaan goed is geregeld. 

Pro Actief Goirle Heeft het verslag van de inspraakprocedure gelezen en vindt de vragen goed beantwoord. 
Neemt bij de insprekers Nimby problematiek waar. Vindt dat kwalificaties als gespuis en 
ongewenste bezoekers niet thuishoren in een bestemmingsplanprocedure. 

VVD Vraagt of de insprekers volledig tegen de komst van De Bocht zijn of alleen tegen de 
omstandigheden die de komst van De Bocht met zich meebrengt. In het ontwerp is 
rekening gehouden met 2 zienswijzen, toch is er veel onvrede bij de insprekers. VVD 
betreurt deze onvrede na het intensief gevoerde overleg en gedane toezeggingen. Over de 
locatie aan de Tilburgseweg heeft de vorige raad al een besluit genomen.   

Lijst Riel-Goirle Sluit zich aan bij de VVD dat de vorige raad al een besluit heeft genomen waardoor 
terugdraaien niet mogelijk is. LRG heeft aandacht voor de bezwaren van de bewoners. Is 
best tevreden over de toelichting van Kompaan en de ambtenaar. Wijst er op dat veiligheid 
niet direct met een bestemmingsplanwijziging te maken heeft.  

CDA Deelt een aantal zorgen van de insprekers, met name over de groene wijk, het verkeer en 
parkeren. Deelt de opmerking over het Nimby effect niet. De raad heeft besloten over een 
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intentieovereenkomst, er is nog geen bestemmingsplan vastgesteld voor de locatie aan de 
Tilburgseweg. Stelt voor dat dit een B-stuk wordt. Mogelijk komt het CDA in de raad terug 
op het borgen van de verkeersveiligheid. Aspect sociale veiligheid is uitgelegd door 
Kompaan. Vraagt of een 2e uitrit uit de wijk (via Bakertand) mogelijk zou zijn.   

 
Wethouder Guus van der Put  vraagt toestemming aan de commissie om mevrouw Lian Smits, bestuurder van 
Kompaan en De Bocht, de gemaakte afspraken ten aanzien van de veiligheid toe te laten lichten. 
De wethouder concludeert dat de bestemmingsplanwijzigingen klein zijn, afspraken zijn gemaakt naar aanleiding 
van de zienswijze met het oog op een goede verstandhouding.  
 
Mevrouw Lian Smits: Vindt gespuis een nare term voor vrouwen en kinderen. Kompaan kan met dreigende 
situaties uitstekend omgaan. Licht diverse aanpassingen en eerder gemaakte afspraken toe, onder meer over 
veiligheid, bewaking, bereikbaarheid, hekken, groencompensatie en parkeren.  
 
Ambtelijke bijstand: Frans Beurskens licht bestemmingsplan en bouwhoogte toe en het verschil tussen de 
huidige en de nieuwe situatie. Voor dit bestemmingsplan kan een zelfstandige afweging worden gemaakt, los 
van de intentieovereenkomst. De rotonde kan het verkeer makkelijk aan. De haast hangt samen met de 
gemaakte plannen. De bestemming blijft dezelfde, namelijk " maatschappelijk". 
 
Reactie insprekers: Mevrouw van Eijk en de heer Scheijven geven aan dat zij niet tegen de clientèle van 
Kompaan zijn.  
 
Afspraken en toezeggingen: 
Voor de raadsvergadering van 9 december 2014 ontvangen de buren een brief van de gemeente en van 
Kompaan waarin de gemaakte afspraken worden vastgelegd. De raad ontvangt een afschrift van deze brief.  
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B -stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
6. Raadsvoorstel gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Kerkstraat 15 Riel 
 
Standpunten fracties: 
CDA De ambtshalve wijziging betreft nader bodemonderzoek. CDA vraagt wat de mogelijke 

consequenties zijn indien verontreiniging wordt aangetroffen. 
VVD Vindt het een goed initiatief van deze ondernemer.  
PAG Vindt het een goed plan. PAG mist in de verbeelding een nadere aanduiding van 

straatnamen en aanwijzingen en vraagt of dit ambtshalve kan worden aangepast. 
PvdA Vindt dat het plan er goed uit ziet en wenst de fietsenmaker veel succes. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
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Wethouder Guus van der Put gaat na of de nadere aanduiding van straatnamen en aanwijzingen die ontbreken in 
de verbeelding kunnen worden toegevoegd. Als dit mogelijk is dan zal hiervoor een ambtshalve wijziging worden 
doorgevoerd.  
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
 
7. Raadsvoorstel afwegingsnotitie kermis 
 
Standpunten fracties: 
PvdA Is niet blij met deze notitie en heeft het gevoel dat het niet van harte is gegaan. Het college 

heeft de motie uitgevoerd maar in de schrijfstijl klinkt het niet-positieve van het voorstel 
door. PvdA daagt het college en het ambtelijk apparaat uit om met meer creativiteit tot een 
verbinding tussen de 2 solitaire kermispleinen te komen. Zou teleurgesteld zijn als dit stuk 
ongewijzigd terugkomt in de raad. Heeft geen behoefte aan uitleg van de onderzoeker.   

SP Sluit zich aan bij PvdA. Vindt de weekmarkt geen knelpunt. 75 mensen hebben de SP 
enquête ingevuld, de uitslag is half om half. Geeft aan dat een meerderheid van de mensen 
op het Van Hoogendorpplein de kermis daar wel tijdelijk wilde maar niet permanent.  

Pro Actief Goirle Wijst op het coalitieprogramma waarin staat dat de kermis teruggaat naar het centrum. Is 
het eens met de PvdA. Vindt het onderzoek te mager en stemt daar nog niet mee in. PAG 
mist creativiteit. Vraagt waarom de brandweer leidend is op de vraag of in centrum iets 
kan worden georganiseerd. 

VVD Vindt het jammer dat voorgaande sprekers van mening zijn dat het onderzoek mager en 
gekleurd is. Heeft de motie niet gesteund. VVD houdt ook een enquête,  inwoners mogen 
bepalen waar de kermis komt. Maakt zich zorgen dat de omvang van de kermis afneemt en 
de aantrekkelijkheid verdwijnt.  

CDA Is het eens met het gevoel van de PvdA en SP. Denkt dat samenhang tussen de 2 terreinen 
te realiseren is. Vindt het jammer dat gesuggereerd wordt dat de kermis fors kleiner zal 
zijn. Wijst op het coalitieakkoord. Stelt het centrum voor als kermislocatie, ten behoeve 
van een bruisender Goirle en roept het college op om creativiteit te ontplooien. Heeft idem 
de PvdA geen behoefte aan uitleg van de onderzoeker.   

Lijst Riel-Goirle Maakt zich zorgen dat de aantrekkelijkheid van de kermis afneemt. Vraagt aan collega's 
waar zij mogelijkheden en creativiteit zien.  

 
Wethouder Theo van der Heijden geeft aan dat de motie is uitgevoerd en de feiten op een rij zijn gezet. De 
wethouder gaat niet in op de oproep van onder meer PvdA en CDA. 
 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
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8. Brief Ministerie van Financiën d.d. 24-6-2014 over motie brandstoftoerisme  
 
Standpunten fracties: 
CDA Heeft hiermee een signaal afgegeven, bedoeld om nog eens met elkaar na te denken over 

mogelijkheden om de pomphouders te ondersteunen. Stelt voor de kosten te verhalen bij 
pomphouders over de grens. 

PAG Stelt voor de staatssecretaris te vragen naar een motivatie van zijn besluit om 
pomphouders niet tegemoet te komen af. Vindt het neerleggen van de rekening bij 
buitenlandse pomphouders geen optie.  

VVD Ziet het nut van een oproep aan de staatssecretaris niet in.  
SP Geeft aan dat met de motie het statement is gemaakt en stelt voor het hier verder bij te 

laten.  
 
 
9. Bespreking van raadsinformatie illegaal grondgebruik 
 
Standpunten fracties: 
PvdA Stemt in met het plan van aanpak. Heeft enkele vragen over kosten en opbrengsten. Vraagt 

of de oplopende kosten te maken hebben met proceskosten. Vraagt of er een constructie te 
bedenken is dat het mensen aantrekkelijk wordt gemaakt om mee te werken.  

SP Is het mogelijk om eisen te stellen aan groenstroken. Vindt de kosten om geld binnen te 
halen hoog en vraagt of mensen uit het re-integratie traject dit werk kunnen doen.  

Pro Actief Goirle Mist in het plan van aanpak wat het doel is. Vraagt welke termijn en welk percentage 
wordt nagestreefd en wat de prognose is als de grond voor € 50,- wordt verkocht. 

VVD Is akkoord met het plan van aanpak. Vindt de kosten voor de intermediair hoog. Is het dus 
eens met de PvdA en vraagt wat er te regelen is met de grond die niet wordt verworven.  

Lijst Riel-Goirle Is geschrokken van de prijs. Wijst erop dat de helft van de grond in handen is bij 1 
gebruiker. Vraagt naar een No cure no pay optie voor het in te huren bedrijf. Wijst op het 
aspect verjaring en vraagt hoe lang de aanpak van illegaal grondgebruik gaat duren. 

CDA Vraagt wat het doel van dit plan van aanpak is. Vindt het verlagen van de grondprijs een  
principiële kwestie, omdat daarmee illegaal grondgebruik wordt beloond.  

 
Wethouder van der Put: het doel is illegaal grondgebruik volledig terug te brengen, dus illegaliteit voor 100% 
tegengaan. Er zijn veel particulieren met kleine stukjes grond, dat vraagt om veel uren inzet. De manege wordt 
apart benaderd. Het college gaat aan de slag. 
 
 
10. Verslag van de commissie Ruimte van 3 september 2014 
 Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
11. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
 Geen. 
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12. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
SP vindt dat er weinig plaatsen zijn waar honden los mogen lopen en vraagt of de wethouder mogelijkheden ziet  
om plekken aan te wijzen waar honden niet aangelijnd hoeven te zijn. 
Wethouder Guus van der Put deelt de mening dat er onvoldoende plekken zijn om honden los te laten lopen. In 
het voorjaar van 2015 komt het college met een voorstel hiertoe.   
 
Lijst Riel-Goirle vraagt welke ontwikkelingen hebben plaatsgevonden bij Platinum Stables in Riel. Zijn de huidige 
en toekomstige ontwikkelingen in overeenstemming met het bestemmingsplan? 
Wethouder Guus van der Put stelt hiervoor een raadsinformatiebrief op. 
 
Lijst Riel-Goirle vraagt of de oude brandweerkazerne in Riel te koop staat.  
Wethouder Theo van der Heijden bevestigt het voornemen tot verkoop, maar voordat de kazerne in de verkoop 
gaat moeten nog een paar kleine problemen zoals illegaal grondgebruik worden opgelost.  
CDA doet de suggestie het bestemmingsplan van de brandweerkazerne te wijzigen voordat het pand wordt 
verkocht, zodat de nieuwe bestemming past bij het plein.  
 
13. Stukken ter kennisname  
 Geen opmerkingen. 
 
14. Rondvraag 
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:45 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Ruimte van de gemeente 
Goirle in haar vergadering van 19 november 2014. 
 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Ruimte 
 
Datum Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum 
Wijze afdoening 

19 
november 
2014 

Pro Actief Goirle vraagt aandacht voor 
verwarring wanneer 1 raadsvoorstel 
meerdere besluiten bevat.  

Wethouder Guus 
van der Put 
 

 Zegt toe geen usance te maken van meerdere besluiten bij 1 
raadsvoorstel.  

19 
november 
2014 

Bestemmingsplan Kompaan en De Bocht 
Buurtbewoners ontvangen een brief van de 
gemeente en van Kompaan waarin de 
gemaakte afspraken worden vastgelegd. 
De raad ontvangt een afschrift van deze 
brief. 

Wethouder Guus 
van der Put 

Voor de 
raadsvergadering van 
9 december 2014 

De brief van de gemeente wordt uiterlijk 5 december 2014 
verstuurd.  

 19 
november 
2014 

Raadsvoorstel wegenbeleidsplan  
Pro Actief Goirle wil dat het extra 
financieel risico -dat gaat ontstaan als 
groot onderhoud aan de 
elementverhardingen wordt 
getemporiseerd- inzichtelijk wordt 
gemaakt.  

Wethouder Theo 
van der Heijden 

Bij de begroting In de begroting 2016 zal het extra financieel risico bij de 
inventarisatie van de mogelijke risico’s worden meegenomen 

19 
november 
2014 

Bestemmingsplan Kerkstraat 15 Riel 
Pro Actief Goirle vraagt een nadere 
aanduiding van straatnamen en  
aanwijzingen aan de verbeelding toe te 
voegen en hiervoor een ambtshalve 

Wethouder Guus 
van der Put 

Voor de 
raadsvergadering van 
9 december 2014 

Onder de Wet ruimtelijke ordening (Wro) dienen alle Wro 
instrumenten (waaronder bijvoorbeeld een bestemmingsplan) 
digitaal vervaardigd en digitaal beschikbaar gesteld worden. 
Maar ook het papieren ("analoge') bestemmingsplan blijft 
bestaan. Mocht er verschil zijn tussen het papieren 
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wijziging door te voeren. bestemmingsplan en de digitale versie, dan is het digitale 
bestemmingsplan doorslaggevend. Verder is de gemeente 
verplicht om alle bestanden die samen het digitale 
bestemmingsplan vormen beschikbaar te stellen op de 
landelijke website www.ruimtelijkeplannen.nl.  Op de digitale 
verbeelding van het bestemmingsplan "Kerkstraat 15 Riel" 
(die op deze landelijke website is te raadplegen) staan de 
straatnamen wel vermeld. Onder deze omstandigheden is 
aanpassing van de analoge verbeelding niet nodig. In 
voorkomende gevallen zal er ten behoeve van de duidelijkheid 
en herkenbaarheid op worden gelet dat straatnamen ook op 
de analoge verbeelding zichtbaar zijn. 

19 
november 
2014 

SP vindt dat er weinig plaatsen zijn waar 
honden los mogen lopen en vraagt locaties 
aan te wijzen waar honden niet aangelijnd 
hoeven te zijn. 

Wethouder Guus 
van der Put 

Voorjaar 2015 Het college komt met een voorstel.   

19 
november 
2014 

Lijst Riel-Goirle vraagt welke 
ontwikkelingen hebben plaatsgevonden bij 
Platinum Stables in Riel en of de huidige en 
toekomstige ontwikkelingen in 
overeenstemming zijn met het 
bestemmingsplan.  

Wethouder Guus 
van der Put 

 Het college stelt een raadsinformatiebrief op. 
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